
Zápis ze 199. zasedáńı AS MFF UK dne 12. března 2014

Př́ıtomni: C. Brom, Z. Drozd, J. Fiala (od 18:31), R. Grill, J. Hric, K. Kampf, A. Komárek (do 22:20),
M. Krtička, P. Krtouš, V. Kuboň (do 22:40), P. Kučera (do 22:35), T. Masař́ık, M. Omelka (22:30), O. Pangrác (23:10),
J. Pešička, O. Procházka (do 19:45), J. Šejnoha, D. Šmı́d (do 22:45), V. Tůma (do 20:30), P. Vágner, T. Zadražil,
M. Žák (23:04).

Hosté: V. Baumruk (do 22:40), J. Doleǰśı (do 18:30), A. Havĺıčková (do 19:30), F. Chmeĺık, P. Korcsok,
J. Kratochv́ıl (do 22:40), D. Lanková (do 21:56), A. Ĺıska (do 21:56), M. Rokyta (do 22:40), J. Trlifaj (do
22:40), L. Veverka (do 21:26), M. Vlach (do 23:05).

Omluveni: T. Roskovec, Z. Vytisková.

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:08. Zasedáńı ř́ıdil T. Masař́ık.

1. Schváleńı programu

Program zasedáńı

1. Uv́ıtáńı nově zvolené zaměstnanecké komory,

2. Volba předsednictva AS, doplněńı senátńıch komiśı,

3. Schváleni zápisu z předchoźıho zasedáńı,

4. Termı́ny na př́ı̌st́ı zasedáńı,

5. Aktualizovaný dlouhodobý záměr fakulty,

6. Závěrka hospodařeńı MFF za rok 2013,

7. Principy tvorby rozpočtu,

8. Informace ke Kampusu Albertov,

9. Informace vedeńı fakulty,

10. Různé.

1 Uv́ıtáńı nově zvolené zaměstnanecké komory

J. Doleǰśı slavnostně předal osvědčeńı o jmenováńı zaměstnaneckým senátor̊um.

Daľśı program byl schválen tichým souhlasem.

2 Volba předsednictva AS

1. Volba předsedy

T. Masař́ık vyzval členy senátu k navržeńı kandidát̊u. P. Krtouš navrhl Z. Drozda, který návrh přijal. J. Šejnoha
následně navrhl P. Krtouše, který kandidaturu nepřijal. Daľśı návrhy nebyly vzneseny.

Před tajnou volbou byli ustanoveni skrutátory D. Šmı́d a J. Šejnoha.

Členové AS v tajné volbě odevzdali 18 platných hlasovaćıch ĺıstk̊u pro Z. Drozda, 3 neplatné.
Z. Drozd byl zvolen předsedou AS MFF UK.

2. Volba 1. mı́stopředsedy

T. Masař́ık vyzval členy senátu k navržeńı kandidát̊u. C. Brom navrhl V. Kuboně jako kandidáta na funkci
1. mı́stopředsedy. V. Kuboň kandidaturu přijal. Žádný daľśı kandidát nebyl navržen.

Před tajnou volbou byli ustanoveni skrutátory D. Šmı́d a J. Šejnoha.

Členové zaměstanencké komory odevzdali v tajné volbě 15 platných hlasovaćıch ĺıstk̊u pro V. Ku-
boně, žádný neplatný. V. Kuboň byl zvolen 1. mı́stopředsedou AS.
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3. Volba jednatele

T. Masař́ık navrhl P. Vágnera, který návrh přijal. Žádný daľśı kandidát nebyl navržen.

Členové AS odevzdali v tajné volbě 20 platných hlasovaćıch ĺıstk̊u pro P. Vágnera a 1 neplatný.
P. Vágner byl zvolen jednatelem AS.

4. Doplněńı člen̊u komiśı a volba předsedy Studijńı komise.

O členstv́ı v ekonomické ani legislativńı komisi nikdo z nových senátor̊u neprojevil zájem, vedeńı AS vyzvalo
nově zvolené senátory, aby svoji účast zvážili do daľśıho zasedáńı.

T. Masař́ık navrhl na předsedu Studijńı komise J. Šejnohu, který návrh přijal. J. Šejnoha navrhl V. Tůmu, ten
odmı́tl.

Před tajnou volbou byli ustanoveni skrutátory D. Šmı́d a C. Brom.

V tajné volbě bylo odvezdáno 18 platných hlasovaćıch ĺıstk̊u pro J. Šejnohu, 4 neplatné ĺıstky. J.
Šejnoha byl zvolen předsedou Studijńı komise.

3 Schváleńı zápisu ze 198. zasedáńı.

Na návrh vedeńı a předsednictva P. Vágner doplnil, již před zasedáńım, do zápisu výsledek hlasováńı o pro-
jednávaném předpisu jako celku. S touto změnou schválil senát zápis ze 198. zasedáńı tichým souhlasem. Vedeńı
senátu by t́ımto rádo poděkovalo M. Vyšinkovi za bdělost a upozorněńı na tento nedostatek.

4 Termı́ny pro daľśı zasedáńı.

Pro daľśı zasedáńı AS MFF byly vybrány následuj́ıćı termı́ny, středy:

• 9. dubna 2014,

• 14. května 2014.

Byla diskutována možnost výjezdńıho zasedáńı, kterou navrhl J. Šejnoha. Po krátké diskuzi C. Brom navrhl,
aby J. Šejnoha prozkoumal volné termı́ny ubytovaćıch kapacit UK, výsledek pr̊uzkumu a výběr termı́nu oznámil
emailem, respektive ustanovil Doodle kalendář. Členové senátu se shodli, že nab́ıdka výjezdńıho zasedáńı plat́ı
i pro členy vedeńı a reprezentanty MFF v univerzitńım senátu, jejichž účast bude jistě př́ınosem.

5 Aktualizace dlouhodobého záměru.

Bylo vzneseno několik dotaz̊u týkaj́ıćıch se grantových soutěž́ı. Vedeńı shodně prohlásilo, že souhlaśı s větš́ı
kontrolou grant̊u na všech úrovńıch.

J. Šejnoha vznesl dotaz na př́ıpravu institucionálńıch akreditaćı. Děkan prohlásil, že fakulta má o institucionali-
zovanou formu akreditace zájem, nicméně akredituje se univerzita, nikoli fakulta. Nyńı tedy zálež́ı na rektorátu,
zdali bude o zavedeńı takového zp̊usobu akreditace usilovat. Děkan doufá, že manažerské schopnosti nového
vedeńı univerzity posunou rektorát vpřed.

Byla diskutována otázka lepš́ıho honorováńı tvorby učebńı literatury. Děkan tvrd́ı, že odměny Matfyzpressu
za publikováńı skript jsou mnohem vyšš́ı, než jaké typicky nab́ıźı volný nakladatelský trh.

J. Šejnohu také zaj́ımalo, jak prob́ıhá vyhodnocováńı ankety. Děkan uvedl, že obdržel dopisy od garant̊u stu-
dijńıch programů, ve kterých popisuj́ı konkrétńı d̊usledky, jež byly v minulých letech vyvozeny ze špatného skóre
v anketě.

J. Šejnoha pokračoval a tázal se, jak fakulta využ́ıvá budovy Vývojových d́ılen a jaký je výhled do budoucna.
Děkan přenechal odpověd’ prod. V. Baumrukovi. V budově Vývojových d́ılen śıdĺı Katedra jazykové př́ıpravy,
učebny, kanceláře a d́ılny pronajaté společnosti Vakuum Praha. V. Baumruk uvedl, že v tomto duchu bude
s budovou nakládáno i v budoucnu.

J. Šejnoha vznesl ještě několik daľśıch menš́ıch dotaz̊u. Na všechny otázky mu vedeńı fakulty uspokojivě od-
povědělo.
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P. Krtouš se táže na zabezpečeńı elektronické evidence doktorského studia, resp. elektronické evidence dok-
torských studijńıch plán̊u. F. Chmeĺık uvedl, po předchoźı sch̊uzce s P. Zakouřilem, že zabezpečeńı je nyńı
technicky řešeno a bude senát dále informovat.

Vedeńı doufá, že nový rektor vyřeš́ı bezútěšnou situaci SIS.

Usneseńı: AS MFF schvaluje Aktualizovaci dlouhodobého záměru MFF UK pro rok 2014.

Hlasováńı 22 – 0 – 0

6 Závěrka hospodařeńı MFF za rok 2013

A. Ĺıska zahájil rozpravu, vyjádřil uspokojeńı nad jednáńım Ekonomické komise, na kterém došlo k vyjasněńı
mnoha otázek. T. Masař́ık předal slovo předsedovi EK R. Grillovi, který položil vedeńı několik dotaz̊u

• Granty TAČR tvoř́ı velmi malou část grantových výnos̊u. Jaký je názor vedeńı na tuto skutečnost? Je
v plánu nějaká forma podpory navrhovatel̊u projekt̊u TAČR?

J. Trlifaj uvedl, že granty TAČR mohou být obt́ı̌zně řešitelné z několika d̊uvod̊u. Při zjǐstěńı i menš́ıch
chyb je smluvně nárokováno vráceńı prostředk̊u, stejně jako při zjǐstěńı duplicitńıho výzkumu. Nav́ıc hlavńı
řešitel zodpov́ıdá za chyby spoluřešitel̊u. U těchto grant̊u je složité źıskat partnera ze soukromé sféry,
který muśı vložit do projektu vlastńı prostředky.

C. Brom uvedl, že program TAČR Omega pravděpodobně nevyžaduje u výzkumných institućı spoluúčast.
C. Brom vznesl požadavek, aby bylo v tabulkové části manažerského rozpočtu zaneseno, kolik finančńıch
prostředk̊u fakulta źıskala na projektech GAČR, TAČR atd. celkem, at’ jǐz v roli hlavńıho řešitele (bez
spoluřešitel̊u), či spoluřešitel̊u.

• V roce 2012 jsme poukazovali na problém vratek a letos se situace opakuje. Nav́ıc vratka u grant̊u GAUK
je proti loňsku dvojnásobná! Zaměstnanci fakulty se obt́ıžně vyrovnávaj́ı se stále př́ısněǰśımi podmı́nkami
při poskytováńı účelových zdroj̊u a dostáváme pokuty za rozpočtovou nekázeň. Uvažuje vedeńı o nějakém
opatřeńı? V úvahu připadá zvýšená pr̊uběžná kontrola čerpáńı ze strany MFF, lepš́ı informováńı řešitel̊u
o jejich povinnostech nebo sankce za nedodržeńı pravidel poskytovatel̊u.

V. Baumruk zvažuje zavedeńı sankćı za grantovou nekázeň v̊uči zaměstnanc̊um na fyzikálńı sekci.

D. Lanková uvád́ı, že nečerpáńı GAUK̊u je zp̊usobeno nedbalost́ı až laxnost́ı student̊u a to i přes nad-
standardńı pomoc, kterou hospodářské odděleńı student̊um ohledně grant̊u poskytuje. Z pléna zazněl návrh,
aby byl hlavńım řešitelem školitel. J. Trlifaj namı́tá, že by to šlo proti smyslu programu GAUK, kde se
maj́ı studenti naučit samostatnému grantovému hospodářstv́ı. Děkan se domńıvá, že řešeńım bude věťśı
kontrola. J. Pešička chce, aby měli školitelé možnost nahĺı̌zet do účetnictv́ı GAUK svých student̊u. J. Tr-
lifaj oponuje, že by mladým lidem měla být dána možnost osobně kontrolovat finance a naučit se pracovat
v grantovém účetnictv́ı, třeba v něm i dělat chyby. V. T̊uma vraćı diskuzi na p̊uvodńı téma, zdali fakulta
bude činit ve věci vratek GAUK̊u nějaká opatřeńı. J. Trlifaj upozorňuje na školeńı SIAM, které š́ıř́ı in-
formace o praktických stránkách GAUK. Vedeńı chce zavést informováńı vedoućıch pracovǐst’ a garant̊u
doktorských studijńıch obor̊u o špatném čerpáńı GAUK. Nedostatky v hospodařeńı s granty by měly být
uvedeny ve zprávě o pr̊uběhu studia.

• Tvorba stipendijńıho fondu byla o 1,8 mil. Kč nižš́ı, než v minulém roce. Fond d́ıky tomu zaznamenal
propad o cca 1 mil. Kč. Č́ım je to zp̊usobeno?

Dı́ky rozhodnut́ı Vrchńıho soudu v Brně univerzita nevyb́ırala 3 měśıce poplatky za deľśı a daľśı studium.
V. T̊uma se podivuje výši poplatku za daľśı studium, který je stanoven na 0 Kč. C. Brom uvedl, že tato
výše byla odhlasována na posledńım zasedáńı akademického senátu UK. Výše poplatk̊u za daľśı studium
byla v minulosti údajně srovnatelná s administrativńımi náklady spojenými s jejich vyb́ıráńım.

• Zd̊urazňujeme rostoućı význam mimorozpočtových zdroj̊u. V roce 2013 rozpočtové zdroje fakulty poklesly
o cca 44 mil. Kč a došlo k nár̊ustu mimorozpočtových zdroj̊u o cca 42 mil. Kč. Mimorozpočtové zdroje
tvoř́ı již 1/3 objemu všech zdroj̊u rozpočtu. Rozpočtové zdroje jsou závislé na v̊uli politik̊u a jejich výši
neovlivńıme. Mimorozpočtové zdroje zálež́ı i na nás a tedy podpora a vytvářeńı př́ıznivých podmı́nek na
fakultě pro źıskáváńı mimorozpočtových zdroj̊u je žádoućı a nezbytná.

Vedeńı se shoduje, že třetina př́ıjm̊u rozpočtu je značný pod́ıl. Vedeńı bude usilovat o vytvářeńı př́ıznivých
podmı́nek pro źıskáváńı mimorozpočtových zdroj̊u.
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R. Grill oceňuje dobrou práci Správy budov. Investičńı akce a opravy jsou prováděny v dobré kvalitě a bez
překračováńı rozpočtu.

C. Brom položil dotaz, co se skrývá pod položkou Sankce. D. Lanková odpov́ıdá, že se nejčastěji jedná o trestáńı
rozpočtové nekázně ze strany Finančńıho úřadu. Zat́ım byla fakulta sankcionována mı́rně. D. Lanková ne-
vylučuje, že by z prob́ıhaj́ıćıch ř́ızeńı mohly vyplynout pokuty v řádu milion̊u korun. Dále D. Lanková poukazuje
na skryté sankce – kontroly z Evropské unie, d́ıky kterým v může fakulta v budoucnu dostat méně peněz. Děkan
poděkoval D. Lankové za vedeńı ř́ızeńı na FÚ za naši fakultu.

P. Krtouš se tázal, co jsou zákaloměry. D. Lanková odpov́ıdá, že se jedná o doplňkovou činnost pro pivovary,
jež je v kolonce př́ıjmů.

J. Šejnohu tráṕı diskrepance ve spotřebě vody a plynu mezi Trojským areálem a zbylými budovami. Tento
rozd́ıl V. Baumruk vysvětluje rozlehlost́ı Trojského areálu a kvalitou plášt’̊u budov v Troji. Z. Drozd si stěžuje
na mizernou kvalitu rozvod̊u vody v Troji, tedy jsou možné i technické ztráty.

Usneseńı: AS MFF schvaluje rozpočtové úpravy k 31. prosinci 2013 tak, jak je předkládá vedeńı
fakulty.

Hlasováńı 21 – 0 – 0

7 Principy tvorby rozpočtu

Děkan zahájil rozpravu, hovořil o technikalitách tvorby rozpočtu a děleńı peněz z r̊uzných zdroj̊u. Kamenem
úrazu je ukazatel K, který je velmi složitý a nedař́ı se jej spravedlivě rozdělit mezi jednotlivé sekce. Záměrem
vedeńı je, aby tento ukazatel byl součást́ı rozpočtu, jenž bude předložen na daľśım jednáńı senátu. Př́ı̌st́ı týden
bude vedeno jednáńı sekčńıch proděkan̊u o konkrétńım rozděleńı finanćı. Bude využita nová metodika platby
režíı za granty. Děkan upozorňuje na nutnost kompromisu při tvorbě a doufá, že dojde ke shodě mezi sekcemi.

Děkan dále zodpověděl některé dotazy položené zaměstnanci tak, jak mu přǐsly emailem.

M. Rokyta a V. Baumruk, bez př́ıtomnosti třet́ıho sekčńıho proděkana O. Čepka, přisĺıbili senátu, že mezi
sekčńımi proděkany dojde k dohodě nad rozděleńım finanćı.

R. Grill se obává nestability z následného poklesu režíı. Děkan se neobává, režie budou stále ve stejné výši, což
zaruč́ı kontrola OVZS. Granty fakulta potřebuje kv̊uli cestováńı.

Usneseńı: AS MFF bere se souhlasem na vědomı́ vedeńım Principy tvorby rozpočtu tak, jak je
předkládá vedeńı fakulty.

Hlasováńı 21 – 0 – 0

8 Informace ke Kampusu Albertov

Děkan informoval senát o historickém děńı, konotaćıch a vývoji plánováńı Kampusu. Byly promı́tnuty materiály
poskytnuté vedeńım.

Dle slov děkana jsou vyhrazeny finančńı prostředky na stavbu budov, která by ideálně měla proběhnout v roce
2018. Dokonce proběhly slovńı sliby ze strany MŠMT na financováńı př́ıstrojového vybaveńı. Dopady na fakultu
v př́ıpadě, kdyby MŠMT nedodrželo sliby týkaj́ıćı se financováńı, by byly relativně malé d́ıky ńızkému pod́ılu v
Kampusu Albertov.

Děkan vznesl otázku, zda senát souhlaśı s odborným zapojeńım fakulty v Kampusu. Děkan vyzval plénum, aby
se k tomuto zapojeńı vyjádřilo.

Dále vedeńı rozhodlo, že za naši fakultu bude vyžadovat architektonickou soutěž. Děkan toto rozhodnut́ı provedl
bez konzultace kv̊uli termı́nu, který byl před zasedáńım AS.

Useseńı: AS MFF souhlaśı s předloženým odborným zapojeńım fakulty v rámci Kampusu Alber-
tov.

Hlasováńı 20 – 0 – 0.
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9 Informace vedeńı fakulty.

1. Došel požadavek na reorganizaci studentských aktivit, kteréhož jha se Studentská komora AS rozhodla
vzdát. Vedeńı bude alokovat na tyto účely sumu cca 30. tis. Kč do rozpočtu OVVP. Akce také může
zašt́ıtit Spolek MatFyzák.

2. Doktorandský týden nebude letos organizován globálně. Toto bude ponecháno na sekćıch. Studijńı proděkani
ve shodě přenechali oborovým radám, aby zhodnotily zda doktorandi splnili vystoupeńı na WDS nebo
ekvivalentńı akci.

J. Šejnoha hovoř́ı o rozd́ılech WDS na r̊uzných sekćıch a přijde mu, že nastolený kurz neńı vhodný,
zejména rozhodnut́ı informatické sekce WDS nepořádat. Dle děkana muśı vedeńı informatické sekce tuto
skutečnost uvážit samo, budiž mu inspiraćı DDS na matematické sekci. M. Rokyta doplňuje, že letošńı
provedeńı DDS na matematické sekci je pokusem o novou formu WDS, z jehož výsledku bude vyvozeno
př́ıslušné poučeńı. Např́ıklad konference bude jen jedno až dvoudenńı, nevzniknou z ńı Proceedings, ale
pouze elektronická Book of Abstracts, vše se odehraje v Karĺıně. M Rokyta doufá, že to zapř́ıčińı vyšš́ı
účast studentstva i posluchačstva.

3. Jeho Magnificence rektor se táže vedeńı, jak by se fakulta tvářila na reorganizaci výuky tělocviku a ciźıch
jazyk̊u, resp. jejich centralizaci. Vedeńı fakulty propaguje zachováńı tělocviku i fakultńıch tělocvikář̊u.
Vedeńı je také rádo, že fakulta má vlastńı KJP, zde se uvažuje pouze o přeneseńı začátečnických kurz̊u
na univerzitńı p̊udu, nebot’ úroveň nových student̊u je vysoká, pod́ıl anglicky špatně hovoř́ıćıch student̊u
každoročně klesá. Děkan vyzval studentské senátory k sebráńı podnět̊u na kvalitu výuky jazyk̊u, zejména
preference lektor̊u.

4. Děkan připomněl podněty senátor̊u z minulého Čaje. Děkan vznesl na VR GAČR návrh na posun termı́nu
pro podáváńı d́ılč́ıch zpráv grant̊u. Vedeńı GAČR odpovědělo dvoustránkovým dopisem, ve kterém po-
psalo, že to takřka neńı možné bez současného posunut́ı termı́nu převedeńı finančńıch prostředk̊u řešitel̊um.

Mgr. Jančák byl skrze děkana požádán o vylepšeńı WebMaileru IFIS tak, aby na začátku ledna řešitel̊um
grant̊u automaticky přeposlal tabulku vyplacených mezd z daného grantu v předchoźım roce.

Bude vznesen podnět na
”
electronic handling of documents“ v SISu, toto téma bude patrně řešeno na

rektorátńı úrovni.

Požadavek uváděńı adresy banky při peněžńıch převodech mimo eurozónu vyplývá ze smluvńıch závazk̊u
univerzity v̊uči Komerčńı bance.

5. Nahráváńı přednášek běž́ı ve dvou exemplář́ıch: prof. Kraj́ıček – Logika, doc. Semerák – Obecná teorie
relativity. Zp̊usob š́ı̌reńı přednášek je momentálně diskutován.

6. Do magisterského studia se přihlásilo 551 uchazeč̊u. Fakulta eviduje celkem 47 přihlášek do anglického
studia. Zaplacených přihlášených je 5 na matematických magisterských oborech a 5 na informatických
magisterských oborech. Zbylé přihlášky tvoř́ı bakalářský studijńı obor na informatice.

10 Různé

C. Brom vystoupil s informacemi z univerzitńıho senátu. Senátory za MFF UK jsou obsazeny 4 ze 6 ko-
miśı senátu. Neobsazeny jsou petičńı a legislativńı komise. Bude snaha transformovat edičńı komisi na komisi
edičně-propagačńı. Jednáńı ve velkém senátu prob́ıhá sṕı̌se v kuloárech, na zasedáńı jsou schvalovány předem
předjednané záležitosti.

P. Krtouš oznámil, že by z d̊uvod̊u časové zaneprázdněnosti rád předal funkci zástupce v Radě vysokých škol.

J. Pešička by rád zavedl efektivněǰśı zp̊usob projednáváńı záležitost́ı a dokument̊u v plénu senátu. apeluje na
předsednictvo AS, aby lépe distribuovalo materiály senátńım komiśım, aby ty mohly psát zprávy, tak jako se
to děje v př́ıpadě komise ekonomické. J. Pešička doufá, že to povede k výraznému zkráceńı času, který členové
senátu tráv́ı zasedáńım.

J. Pešička se před rokem ptal na konkurzy některých přednášek na fakultě. Proběhla takto dvě výběrová ř́ızeńı. V
př́ıpadě Fyziky III je vše v pořádku. J. Pešička shledává výsledky konkurzu přednášky Fyzika I nesrozumitelným
a žádá vysvětleńı. Př́ıtomńı senátoři se shodli, že tento dotaz bude položen V. Baumrukovi na př́ı̌st́ım zasedáńı.

C. Brom navrhl, aby vedeńı uvážilo zkráceńı bodu Informace vedeńı, nebot’ mnohé z informaćı lze nalézt v
zápisu z Kolegia děkana.
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Tichým souhlasem bylo schváleno prop̊ujčeńı Malé zasedaćı mı́stnosti AS soutěži Náboj, která se koná 11. dubna
2014. Jako podmı́nka zap̊ujčeńı byla stanovena př́ıtomnost člena senátu P. Vágnera po dobu zap̊ujčeńı.

J. Šejnoha informuje o letargii Komise pro anketu. Proběhlo pouze jedno setkáńı. J. Šejnoha pochválil doc. Va-
lentovou za činnost, zbytek orgánu nemá ani chut’ se sej́ıt. Hlubš́ı diskuze neprob́ıhá, navržená řešeńı z̊ustávaj́ı
bez reakce. J. Šejnoha neńı nadšen ba ani spokojen. Dle J. Šejnohy neńı znám osud ĺıstk̊u 400 předmět̊u. Nahráńı
výsledk̊u ankety do SISu dle P. Zakouřila neńı možné. Ani F. Chmeĺık bednu s ĺıstky nenašel. Možná někdo
krabici s ĺıstky ztratil neúmyslně.

P. Krtoušovi nevyhovuje nedostupnost výsledk̊u paṕırové ankety v SISu, považuje tento nedostatek za zásadńı.
Pokud jej nelze odstranit, navrhuje návrat k čistě elektronické anketě, která by byla povinná. Dle J. Šejnohy neńı
problém rázu technického, ale sṕı̌se vyplývá ze vzájemného nepochopeńı zadavatel̊u a vykonavatel̊u technického
řešeńı.

Jednáńı bylo ukončeno 23:18. Zapsal P. Vágner.
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